
Z Á P I S 

ze zasedání sportovního odboru LRU - muška Rady ČRS, 
konaného dne 10. 12. 2016 

________________________________________________________________

Přítomni: Martin Musil (předseda odboru, JČ), Radek Svašek (MěV Praha), Pavel Rákosník 

(StČ), Ing. Petr Staněk (VČ), Jaroslav Adam (SMS), Václav Pešek (SČ), Antonín Pešek 

(MRS), RNDr. Karel Křivanec (čestný člen), Josef Kanta (ZpČ), Tomáš Starýchfojtů 

(státní trenér mužů), Martin Grün (státní trenér juniorů), Jiří Pejchar (mládež). 

Oddělení sportu, mládeže a mezinárodní činnosti: Ing. Jana Zemánková 

P r o g r a m :    

1.Zahájení, kontrola zápisu z minulého jednání 

2.Vyhodnocení domácí sezóny 2016, kontrola krajských akcí, postupy  do I. a II. ligy 2017, 
žebříček 2016 

3.Vyhodnocení výběrového řízení na funkci státní trenér seniorů  

4.Vyhodnocení mezinárodní činnosti 2016  

5.Příprava termínového kalendáře 2017 

6.Rozpočet a plán práce odboru na rok 2017  

7.Reprezentace 2017 – nominace MS, ME, MSJ 

8.Zpráva o činnosti mládeže LRU muška (Jiří Pejchar) 

9.Korespondence, různé  

l.  Zahájení, kontrola zápisu z minulého jednání  

Schůzi zahájil předseda odboru Martin Musil přivítáním přítomných členů odboru, bylo 

konstatováno, že k minulému zápisu nejsou žádné připomínky. 

Na návrh A. Peška dojde k prohození bodu 3 a 4, vyhodnocení výběrového řízení na funkci 

státní trenér seniorů bude následovat po vyhodnocení mezinárodní činnosti, všichni souhlasí.  
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Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání, bylo opětovně apelováno na provedení 

každoroční registrace/evidence závodníků. Každoroční evidence / registrace je požadována 

z důvodu zjištění aktuálního seznamu závodníků včetně získání souhlasu se zpracováním 

osobních údajů např. pro předání seznamu MŠMT a ČOV, jakožto podmínky k získání dotací. 

Závodníci budou potvrzovat stávající závodní registraci od počátku ledna 2017. 

Názvy družstev – i nadále nutno dodržovat, aby v názvech bylo uvedeno ČRS/MRS MO + 

samotný název družstva. 

J. Zemánková – toto bylo řešeno i na zasedání Rady ČRS, kdy byly předmětem kritiky 

dvojsmyslné názvy družstev. 

MSJ Španělsko 2016 – většina prostředků byla hrazena z daru ČOV, což výjimečně pro SO 

LRU muška schválila Rada ČRS, ostatní šampionáty, jak MS v USA, tak ME v Polsku byly, i 

přes počáteční obavy z financování, nakonec plně kryty z finančních prostředků Rady ČRS, 

mimo jiné také díky přiznané dotaci z MŠMT.  

Kandidatura J. Pejchara na pozici Vice presidenta – splněno, pouze je potřeba specifikovat, že 

se jedná o pozici „second vice president“ (vyžádal si prezident FIPS mouche), zajistí J. 

Zemánková. Jelikož bude CIPS kongres v Praze, bude dobré si k tomuto bodu připravit 

kvalitní prezentaci – připraví J. Pejchar. 

2. Vyhodnocení domácí sezóny 2016 

Členové odboru zhodnotili uplynulou závodní sezonu, konkrétně bylo diskutováno o 

závodech, kde se vyskytl nějaký problém.  

Svatováclavský pohár – Hanák Open (Květoňov) – p. Kanta upozornil na jednu záležitost - 

jedno závodní kolo bylo uspořádáno z lodí. Při lodních závodech existuje pravidlo, že každý 

závodník smí mít v lodi postavený/připravený pouze 1 prut (bylo uvedeno v Propozicích 

závodu a před zahájením závodu zdůrazněno pořadatelem). Přesto jeden ze závodníků toto 

pravidlo nedodržel a měnil v lodi různé postavené pruty. Bohužel ho kolega v lodi závodník a 
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zároveň rozhodčí na toto neupozornil. Poté byl po  tomto kole podán protest na nedodržení 

tohoto pravidla. Hlavní rozhodčí a pořadatel diskvalifikoval provinivšího závodníka v tomto 

kole a jeho ulovené ryby anuloval. 

Členové SO LRU muška konstatují, že vždy je nutné, aby v takových případech tyto 

záležitosti/porušení SaZ řádu projednala ustanovená rozhodčí komise.    

A. Pešek – jako problém vidí pohyb trenérů po břehu, kdy trenér pozoruje cizí závodníky a 

přenáší tyto informace ostatním závodníkům. V řádech je přesně stanoveno, jak se má trenér 

pohybovat po břehu, apeluje na dodržování řádů. 

Kontrola krajských akcí 

M. Musil - vše proběhlo bez zásadních problémů, pouze jediný problém s divizí MRS, 

předává slovo p. Adamovi. 

p. Adam – nebyl dodržen SaZ řád – divize musí obsahovat „jedno nebo dvě kola o více 

závodech“ – přičemž je jasně specifikováno, že jeden závod má min. 3 hodiny (pokud závod 

není zkrácen z důvodu vyšší moci, min. však musí být dodržen čas 1/3 doby závodu). A divize 

MRS proběhla pouze v 1 dni (jakožto závod 4 x 50 min), což toto pravidlo nesplňuje. 

Přesto členové SO LRU muška svým elektronickým hlasováním v průběhu měsíce listopadu 

potvrdili výsledky a postup družstva MK Bojkovice z MRS do II. ligy sk. B jako platné. 

Apelují však na pořadatele, aby platná pravidla byla v těchto ohledech dodržována. 

Dále se tímto ustanovením SaZ řádu bude SO LRU muška zabývat na svém jarním zasedání 

při úpravách SaZ řádu tak, aby vyhovoval potřebám krajských sportovních odborů. 

A. Pešek – vše zdůvodnil tím, že z jeho pohledu nejsou tato ustanovení SaZ řádu zcela 

jednoznačná a  oproti loňsku se zaměřil na to, aby divize trvala pro každého závodníka 

alespoň 3 hodiny. 

p. Adam – první dva týmy z divize ÚS SMaS odmítly postup do II. ligy sk. B (Opava A i B), 

postupuje tedy 3. tým v pořadí. 

Žebříček závodníků, který slouží především pro potřeby reprezentace, je ukončen a zveřejněn 

na webových stránkách http://www.muskarskezavody.cz/ - členové žebříček schvalují. 
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Zpracovateli jsou doposud Igor Slavík a Ing. Luboš Roza – odbor si jejich dobrovolné práce 

váží a za odvedenou práci děkuje. 

Tabulky pořadatelství 2017, postupy a sestupy (zpracoval J. Adam st.): 

I.liga  

I. ligu 2016 opustí:  RSK Hanák Č.B. C - sestup do II. ligy A 

    MK Jaroměř B - sestup do II. ligy B 

Do I. ligy 2017 postoupí: MO ČRS Chomutov - postup z II. ligy A 

    MK Bílovec - postup z II. ligy B 

II.liga sk A 

      

II. ligu A 2016 opustí:  MO ČRS Chomutov - postup do I. ligy 

     Monfish Junior Brandýs 1 - sestup z 12. místa 

     MO ČRS Čáslav A - sestup z 11. místa 

Do II. ligy A 2017 postoupí: RSK Hanák Č.B. C - sestup z I. ligy 

     RSK Č.B. Šumava - postup z divize  JČ 

     MO ČRS Mělník 2 - postup z divize StČ 

     nikdo z divize ZpČ 

     nikdo z divize SČ 

II.liga sk B 

Pořadatel - účastník I. ligy

jaro  Jaroměř 

podzim Orvis team Bojkovice A

Pořadí Pořadatel - účastník II. ligy A

1 RSK Č. B. „E“

2 MO ČRS Sokolov

Zasedání SO LRU - muška Rady ČRS dne 10. 12. 2016 

)  4



II. ligu B 2016 opustí:  MK Bílovec - postup do I. ligy 

     Akvarest Říčany C - sestup z 12. místa 

     Vinohrady A - sestup z 11. místa 

     Hradec Králové - sestup z 10. místa 

Do II. ligy B 2017 postoupí: Jaroměř B - sestup z I. ligy 

     Muškaři Hranice - postup z divize SMS 

     Bojkovice B - postup z divize MRS 

     MO Hostivař - postup z divize ÚSMP 

     nikdo z divize VČ 

Vše dle Tabulek Pořadatelství, postupy a sestupy družstev v ligových soutěžích – připravené 

J. Adamem, dopracované a schválené SO LRU muška. 

Názvy družstev budou v podávaných soupiskách do konce ledna 2017 odpovídat výše 

uvedené apelaci (budou obsahovat ČRS/MRS). 

3. Vyhodnocení mezinárodní činnosti 2016  

MSJ Španělsko, M. Grün – uprostřed závodu se razantně změnilo počasí, ochladilo se na 15 

°C, vítr dosahoval rychlosti 60 km/h, velikost ryb okolo 25 cm, výjimečně 50 cm, chytání na 

suchou mouchu bylo hodně úspěšné. Podrobná zpráva z MSJ je přílohou zápisu. 

MS USA, T. Starýchfojtů -  trénink byl 100%, probíhal i na jezeře. Celý pobyt v USA 

v Coloradu byl neustále ve vysokých nadm. výškách, i proto byl pobyt kvůli aklimatizaci o 

něco delší než je obvyklé. Křišťálově čisté vody v řekách i jezerech, ryby průměrně o 

velikosti 25 – 60 cm. Podmínky, které v ČR nikde není možné nasimulovat. 

Pořadí Pořadatel - účastník II. ligy B

1 MO ČRS Hostivař

2 Muškaři Hranice
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Organizace MS byla výborná, závodní úseky měly 110 až 140 m. Bohužel ze strany jednoho 

reprezentanta byla na soukromém webu a sociální síti regulérnost délky úseků zpochybněna, 

proti čemuž se pořadatel striktně a důrazně ohradil. Délku následně kontrolovali st. trenér a 

manažer družstva a oficiálně se pořadatelům omluvili za mylné nařknutí z neregulérnosti trati, 

úseky měřily 110 až 140 m, což bylo v souladu s Rules modifications – schválenou úpravou 

mezin. řádu (120-170 m). 

Dalším problémem na MS bylo, že na jezerním závodě byl přidělen jako veslař našemu 

reprezentantu Tomáši Adamovi ve 3. kole starší rozhodčí, který nedokázal překonat vlny a 

který pravděpodobně nikdy nevesloval a loď při závodě neřídil. A tak oba závodníci v této 

lodi nemohli odchytat regulerně celý závod. V daném okamžiku manažer týmu oslovil na 

břehu mezinárodního supervizora (sektorový rozhodčí se nacházel na jezeře v lodi), který ale 

nebyl schopen nijak zasáhnout a učinit nápravu. Vedení týmu po závodě a po diskuzi se 

zástupcem mezin. federace FIPS Mouche M. Podmaníkem situaci zhodnotilo tak, že je 

zbytečné podávat protest a riskovat tak ztrátu nemalých finančních prostředků. 

Výsledek týmu – 4. místo, je vedením týmu za daných podmínek považováno za relativně 

přijatelné, rozhodně není možné výsledek považovat za neúspěch. V jednotlivcích 5. a 10. m., 

oproti loňskému MS došlo k výraznému posunu ve výsledcích směrem nahoru. Je potřeba 

respektovat sílu soupeřů a jejich kvalitu. Přistupovat ke každému závodu s pokorou, 

samozřejmě s vědomím, že dlouhodobě patříme k nejužší světové špičce a přejeme si, aby 

české týmy na MS opět obsazovaly medailové pozice. 

Poděkování patří též M. Čubíkovi za zprostředkování kontaktu a možnosti ubytování 

v rybářské rodině v Coloradu, díky němuž měl tým skvělé ubytování ve vysloveně domácím 

prostředí. 

M. Musil – negativně hodnotí atmosféru v ČR před MS v průběhu přípravy týmu, kdy místo 

očekávané 100% podpory od českých kolegů závodníků, museli na MS řešit jejich nesmyslná 

„doporučení“, která byla prezentována v diskuzních forech na internetu a která se zakládala 

na neznalosti a prezentovaných nepravdivých informacích právě od jednoho z členů týmu (viz 

uvedeno výše). 

A. Pešek – není možné přehlédnout stávající napjatou atmosféru na soc. síti mezi 

reprezentanty, ví vedení reprezentace konkrétní důvod? 

M. Musil – v roce 2011 vznikl konflikt mezi Ing. L. Rozou a Ing. R. Heimlichem ohledně 

údajného zatajování mušek a netýmového chování R. Heimlicha. Což je tvrzení pouze L. 
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Rozy. R. Heimlich tato nařčení zcela odmítá. Vedení týmu o žádném zatajování informací 

jakéhokoli člena týmu doposud nevědělo. Různé osobní problémy však mezi jednotlivými 

členy týmu pravděpodobně přetrvávají již delší dobu a na letošním MS bohužel tento problém 

vyeskaloval. 

Bohužel L. Roza opět ventiloval své různé osobní názory po ukončení šampionátu na 

internetu v období, kdy se připravovalo výběrové řízení trenéra muškařské reprezentace. Což 

je považováno za nepřijatelné. Veškeré konflikty se musí řešit uvnitř týmu, nikoliv po soc. 

sítích. Vedení týmu, ať už stávající či nové musí tyto přetrvávající problémy řešit. 

A. Pešek – část viny nese i vedení reprezentace tím, že st. trenér vybral závodníky, z nichž 

jeden neprošel užším výběrem (L. Roza), druhý přišel z juniorské reprezentace a rovnou byl 

vybrán na MS, přičemž prozatím bylo zvykem, aby startoval nejprve na ME.  

p. Starýchfojtů – syn Lukáš Starýchfojtů vyhrál v roce 2015 obě MiČR, jak na řece, tak na 

jezeře, vyhrál i UV2015 a ve Vyhodnocení reprezentace skončil také na 1. místě. Tím si účast 

na MS vychytal a tuto nominaci odbor schválil. Nominace L. Rozy na MS do USA taktéž 

byla v souladu s platnými pravidly a byla trenérem jasně zdůvodněna, diskutována, obhájena 

a následně schválena na podzimním zasedání odboru v roce 2015. Z hlediska pravidel, 

nominace a všech souvislostí s nominací tak bylo postupováno zcela bez závad. 

ME Polsko – tým se umístil na 2. m., stejně tak Lukáš Jahn se stal vicemistrem Evropy. Český 

tým prokázal, že i nadále patří do té nejužší špičky, kdy za sebou nechal takové týmy jako je 

Francie i Španělsko. Podlehl tak v celkovém výsledku pouze skvěle připravenému domácímu 

týmu Polska, který tak bezezbytku dokonale využil znalostí a výhody domácího prostředí. 

4. Vyhodnocení práce státního trenéra mužů (seniorů) za 8-leté působení, 

vyhodnocení výběr.        řízení 

Dle Statutu činnosti sportovních odborů LRU a RT při Radě ČRS: 

„Odbor volí kandidáta na státního trenéra na základě výběrového řízení. Státního trenéra 

reprezentačního družstva jmenuje Rada ČRS nejvýše na dobu 4 let. Po uplynutí tohoto období 

provede příslušný sportovní odbor celkové vyhodnocení výsledků činnosti trenéra a rozhodne 

o tom, zda podá návrh na jeho potvrzení ve funkci. Po uplynutí dvou funkčních období 
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trenéra se vyhlašuje na jeho místo nové výběrové řízení, do kterého se může stávající trenér 

znovu přihlásit. Nové výběrové řízení se vypisuje také v případě odvolání či abdikace státního 

trenéra. Podmínky výběrového řízení stanoví příslušný odbor.“ 

Na adresu SO LRU muška dorazila pouze 1 přihláška do výběrového řízení na trenéra 

muškařské reprezentace ČR. Zaslal Tomáš Starýchfojtů, stávající státní trenér. 

SO LRU muška se tak touto přihláškou zabýval a dále diskutoval, zda by měl být T. 

Starýchfojtů i nadále trenérem seniorské reprezentace ČR v muškaření. 

Proběhla poměrně dlouhá diskuse členů odboru. Byla zhodnocena práce a výsledky českých 

reprezentačních týmů za 8-leté funkční období. Většina členů odboru konstatuje, že výsledky 

byly vynikající, ač v posledních 2 letech český tým nezískal na MS medaili. Dále bylo 

konstatováno, že je potřeba zaměřit se na definované problémy ať už v přípravě, metodách 

lovu, apod. Dále pak hlavně na komunikaci a týmovou spolupráci nominovaných závodníků. 

Z průběhu již uvedených diskuzí na sociálních sítích je jasné, že vše není tak v pořádku, jak 

by mělo být. Je potřeba tyto známé nedostatky řešit a nastavit tak, aby bylo možné zase 

konstatovat, že uvnitř reprezentačních družstev panuje přátelská a týmová atmosféra.  

Následně proběhla volba, zda SO potvrdí T. Starýchfojtů do funkce trenéra seniorské státní 

reprezentace na další 4leté období. (Hlasujících členů je 8, státní trenéři nehlasují.) 

M. Musil – návrh, aby volba byla veřejná. 

Protinávrh Dr. Křivance, aby volba byla tajná: pro 4, proti 4, zdržel se 0 – protinávrh 

neprošel, volba bude veřejná. 

Hlasování o tom, zda T. Starýchfojtů bude Radě ČRS navržen jako seniorský státní trenér na 

následující 4 roky: pro 7, proti 0, zdrželi se 1.  

T. Starýchfojtů bude státním trenérem seniorů na další období 2017 – 2020. Návrh ke 

jmenování Radou ČRS připraví J. Zemánková. 

5. Příprava termínového kalendáře 2017 

Pracovní verze termínového kalendáře je zveřejněna na www.rybsvaz.cz, tato verze je 

pracovní a je třeba doručit ke všem závodům souhlasy uživatelů revírů, definitivní verzi bude 

SO schvalovat na jarním zasedání 19.2.2017 a poté Rada ČRS, v březnu 2017.  
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J. Zemánková - souhlas uživatele revíru nutno zaslat (stačí oskenovaný emailem) na její 

emailovou adresu zemankova@rybsvaz.cz. v lednu 2017, nejpozději do jarního zasedání, 

tak, aby měla prostor k zpracování materiálu Radě ČRS.  

Závody, které nebudou opatřeny tímto souhlasem, nebudou Radě ČRS ke schválení 

předloženy, nemohou tak být součástí platného TK 2017 a nemohou být následně bodovány 

do Žebříčku LRU muška.  

6. Rozpočet a plán práce odboru na rok 2017 

M. Musil – po finančním zhodnocení letošního roku, kdy každému sport. odboru přišla do 

rozpočtu státní dotace a byl čerpán dar ČOV na juniory, zůstává rozpočet 2016 v kladném 

výsledku cca 50 – 60 tis. Kč. 

Na rok 2017 má odbor k dispozici na DČ 130 tis. Kč a MČ 630 tis. Kč. 

Jelikož na domácí činnost bylo přiděleno o 20 000 Kč méně než loni, odbor tedy jednohlasně 

rozhodl, že tato částka bude přesunuta z rozpočtu na mezinárodní činnost a v příštím roce 

bude využita rezerva ve Fondu sportovní činnosti. Na rok 2017 bude tedy použito na DČ 150 

tis. Kč a MČ 610 tis. Kč – jednohlasně odsouhlaseno. 

Rozdělení rozpočtu na MČ na rok 2017: 

MS 280 tis. Kč 

MSJ 200 tis. Kč 

ME 130 tis. Kč 

Hlasování: pro všichni. 

Na schůzce s ostatními předsedy SO dne 8.12.2016 bylo dohodnuto, že předsedové SO budou 

jednat se zástupci ČRS o možnosti navýšení příspěvku na sport, s ohledem na schválené 

zvýšení členské známky pro dospělé o 100 Kč od roku 2018.  

J. Pejchar zkusí projednat možnost reciprocity se zástupcem FIPS mouche panem B. Jerse, 

s ohledem na pořádání ME 2018 v JČ, což by mohlo významně pomoci finančnímu zajištění 

reprezentačních týmů. 
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Plán práce – beze změny oproti letošnímu roku, s jedinou výjimkou, kterou je významná akce 

Kongres CIPS na konci dubna 2017 v Praze, s účastí zástupců LRU muška se počítá, 100% 

účast M. Musil a J. Pejchar. SO dále navrhuje i účast trenérů reprezentace p. Starýchfojtů a p. 

Grüna. 

7. Reprezentace 2017 – nominace MS, ME, MSJ 

M. Grün - MSJ ve Slovinsku – Radek Gračka, Petr Červenka, Michal Melnar, Jakub Adam, 

Jan Bureš, Antonín Pleskač. 

SO LRU muška schvaluje změnu Soutěžního řádu, bodu 42. výběr reprezentantů a 

reprezentace ČR odstavce c) Nominace k  mezinárodním soutěžím: 

SO ruší pro nominaci reprezentace na rok 2017 bez náhrady větu: Pro účast na příštím 

mistrovství světa budou nominováni první tři z tohoto žebříčku reprezentantů (Vyhodnocení 

reprezentace). 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0 – věta se ruší. 

T. Starýchfojtů: 

- nominace na MS Slovensko: Roman Heimlich, Vojtěch Ungr, Pavel Chyba, David 

Chlumský, Antonín Pešek, Lukáš Starýchfojtů (náhradník). 

- nominace na ME   

Lukáš Starýchfojtů, Tomáš Adam,  Miloslav Hosenseidl, Lukáš Jahn, Ivan Vančura. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 1 - schváleno. 

8. Zpráva o činnosti mládeže LRU muška (Jiří Pejchar) 

Jiří Pejchar předložil na zasedání písemnou zprávu o činnosti mládeže – zpráva je přílohou 

zápisu.  

9. Diskuze, došlá pošta, různé 
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M. Musil – došla stížnost od M. Čubíka na firmu MONFISH s.r.o., kde p. Čubík uvádí 

konkrétní jména závodníků v LRU muška a členů klubu MSK Bojkovice, kterým byly 

zmíněnou firmou slíbeny jako hlavní výhry zájezdy do Mongolska a jiných zemí (Slovinsko). 

Tyto výhry se vázaly k různým závodům v průběhu poslední 3-4 let a zájezd do Mongolska 

pro p. Pavlackého jako jedna z výher v závodě Monfish cup 2013, pořádaných firmou 

Monfish. Tato výhra byla oficiálně uvedena v propozicích.  

M. Grün (zástupce firmy Monfish) – firma obvolala většinu jmenovaných závodníků a 

nabídla jim jiné zájezdy, ti toto ve většině případů z různých důvodů odmítli.  

A. Pešek – V tomto závodě obsadil 2x 2.místo a cena – Rybářský zájezd do Slovinska, mu 

byla opakovaně nabízena, ale zájezdu se dobrovolně nezůčastnil. 

T. Starýchfojtů – taktéž vyhrál zájezd do Mongolska a dobrovolně se ho z časových důvodů 

vzdal 

M. Musil – firma se v posledních letech rozhodně nechová seriozně a dlouhodobě neplní 

závazky, ke kterým se zavázala (stále není poskytnut smlouvou ošetřený sponzorský dar 

100.000 ,- Kč pro SO LRU muška již z roku 2011, Martin Musil ml. taktéž neobdržel slíbený 

zájezd do Mongolska již z roku 2012 po výhře na MSJ ve Francii). Závodníci tudíž v tuto 

chvíli odmítají s touto firmou kamkoliv vycestovat, protože k ní ztratili důvěru. 

Návrh p. Čubíka je, aby tato firma již nepořádala závody pod garancí ČRS, tedy ty, které jsou 

uvedeny v termínovém kalendáři SO LRU muška. 

M. Grün - letošní účast na Monfish cup byla 160 závodníků, startovné je ve výši 900,- (závod 

je 2denní). 

A. Pešek – za něj je závod a organizace kvalitní, navrhuje pouze dořešit plnění závazků a 

výher pro vítěze. 

J. Adam – návrh, aby firma Monfish, do podzim. zasedání 2017, vyřešila své závazky vůči 

jmenovaným závodníkům v dopise p. Čubíka, jinak nebude závod pod stejným názvem 

zařazen do TK 2018 

p. Rákosník – protinávrh: odbor apeluje na tom, aby firma vyřešila co nejdříve závazky vůči 

závodníkům. 

M. Musil – protinávrh, aby situace byla vyřešena do jarního zasedání 2017 a nejpozději na 

tomto zasedání byli členové odboru zástupcem firmy Monfish informováni o vyřešení tohoto 

problému. 

Hlasování o protinávrhu M. Musila: pro 3 proti 4 zdrželi se 1. 
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Hlasování o protinávrhu p. Rákosníka: pro 2 proti 5 zdrželi se 1. 

Hlasování o návrhu J. Adama: pro 5 proti 2 zdrželi se 1 – schváleno. 

M. Musil – odbor by měl mít vlastní nezávislé medium (webové stránky) a možnost ovlivnit, 

co se na takových stránkách prezentuje. V dané chvíli není muškařský web p. I. Slavíka a p. 

L. Rozy „Muškařské závody.cz“ důvěryhodný, jelikož zde majitelé webu a reprezentanti 

v jedné osobě ventilují své osobní názory, což by nemělo být a vyvolává to právě nevraživost 

uvnitř reprezentačních týmů. 

Předkládá návrh - je ochoten žebříček dělat sám s pověřenými kolegy a vytvořit nezávislé 

webové stránky SO LRU muška a české reprezentace v muškaření spolu s lidmi, kteří webové 

stránky dělat umí. Prezentaci stránek předloží na jarním zasedání SO LRU muška. 

J. Zemánková – slavnostní vyhlášení nejlepších sportovců bude opět na výstavě For Fishing 

dne 18. 2. 2017 od 10,00 hod., všichni jsou srdečně zváni. Za odbor budou na vyhlášení 

pozváni a oceněni reprezentanti z MSJ a ME. 

J. Zemánková – čestné povolenky pro odbor (8 členů) a reprezentaci, seznam odpovídá širší 

nominaci navržené trenéry. Junioři - Radek Gračka, Petr Červenka, Michal Melnar, Jakub 

Adam, Jan Bureš, Antonín Pleskač, Martin Grün (trenér), Jiří Pejchar (manažer). 

Senioři: Roman Heimlich, Vojtěch Ungr, Luboš Roza, Pavel Chyba, David Chlumský, 

Antonín Pešek, Tomáš Adam, Lukáš Jahn, Miloslav Hosenseidl, Vít Pavlacký, Tomáš Cieslar, 

Ivan Vančura, Miloslav Šenkýř, Lukáš Starýchfojtů, Tomáš Starýchfojtů (trenér). 

Martin Musil poděkoval přítomným za účast. 

Jarní zasedání odboru bude v neděli 19. 2. 2017 v 9:30 hod. 

Podzimní zasedání 9. 12. 2017 v 9:30 hod. 

Zapsala: Ing. Jana Zemánková v. r.                                        

Kontrolu provedl: Martin Musil v. r.
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